
Protokoll	styrelsemöte	201030,	Skärets	intresseförening.	
Plats:	uppkoppling	via	Teams.	
Närvarande:	Peeter	Paljak,	Karin	Östlund,	Johanna	Persson,	Monica	Chimel	
Mejborn,	Sven	Klevefors,	Helena	Brodén,	Joakim	Gripemark	och	Anders	Ek.	
Frånvarande:	Lars	Linderot	

1. Ordförande	hälsade	alla	välkomna	till	mötet.	
2. Sven	Klevefors	valdes	till	justerare.	
3. Föregående	protokoll	

-	bygglovet	för	bastun	är	godkänt.	Monica	Chile	Mejborn	och	Pia	
(bastugruppen	)har	fortsatt	dialog	gällande	projektet	(se	mer	punkt	6)	.		
-	Joakim	Gripemark	har	startat	en	Facebook-sida	för	föreningen.	

4. Samarbete	med	andra	föreningar	
-Nya	föreskrifter	vad	gäller	Skärets	naturreservat	har	kommit,	dessa	läggs	
ut	på	hemsidan	när	de	är	fastställda.	
-	Finns	ett	forum	för	dialog	mellan	föreningar,	detta	via	kommunens	
försorg.	

6. Ekonomi	
-	överskott	på	ca	3000	kr	från	bidragen	till	Astas	Ängar	
-	Ekonomisk	uppföljning	gällande	bastun:	stämma	av	med	Pia	gällande	
kostnader	för	bastun.	
-		Skärets	intresseförening	ligger	för	närvarande	ca	30	000	kr	back		

7. Röjning	och	Sjöstensbryggan	
-	inkommit	mail	om	förslag	att	förbättra	gången	ner	till	bryggan.	
-	offerten	från	Marcus	Fridlund	gällande	underhåll	för	2021	godkännes.		
Föreningen	behöver	dock	hjälpa	till	med	stegen	när	denna	ska	bäras	upp/
ned	samt	med	en	båt	i	samband	med	att	]lotten	läggs	i/tas	upp.	Förfrågan	
till	medlemmar	om	hjälp	med	detta	tas	framåt	vårkanten.		
-	Trädäcket	behöver	placeras	på	nytt	läge	till	våren,	detta	då	be]intlig	plats	
är	för	utsatt.	Till	detta	kan	behövas	en	liten	grävare,	Anders	Ek	hör	med	
Fejne	om	sådan	]inns	tillgänglig.		
-	Det	]inns	ett	stort	röjningsbehov	i	byn,	förslag	lämnas	på	om	de	boende	
är	intresserade	av	att	skapa	”röj-grupper”	så	att	en	mer	kontinuerlig	
röjning	sker.		
-	Parkslide:	Länsstyrelsen	har	visat	intresse	att	vara	behjälpliga	med	
bekämpning	av	Parksliden,	de	inväntar	dock	resultat	från	pågående	
bekämpning	på	annan	ort	för	utvärdering.		

8. Information	på	Skaret.nu	
-	Helena	Brodén	fortsätter	med	nyhetsbreven.		Framöver	ska	sekreteraren	
vara	ansvarig	för	att	protokollen	från	styrelsemötena	läggs	ut	på	
hemsidan.	

9. Sjöboden	
-	Göran	Sigfridsson	har	avsagt	sig	ansvaret	för	underhåll.	Förutsatt	att	



underhållet	speci]iceras	kan	Johanna	Persson	vara	ansvarig	för	detta.		

10. Hamnfesten	
-	Görans	Mix	är	bokat.	

11. Ungdomsaktiviteter	
-förslag	på	att	söka	bidrag	för	en	större	båt.	

12. Bastun	
-	se	punkten	3	och	5.	

13. Övrigt	
-	förslag	om	att	placera	ut	en	Hjärtstartare	i	byn.	Karin	Östlund	kollar	
förutsättningar	för	detta.	

14. Nästa	möte	
-	2/4	2021	(långfredagen)	kl.	14.	

Vid	protokollet	

Johanna	Persson		 	 	 	 Sven	Klevefors	
	


